
Van: edo <edo0020@hotmail.com>  
Verzonden: woensdag 4 juli 2018 19:31 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 
CC: shyrin.karamatali@gmail.com; Albert Gemke <a.gemke@planet.nl> 
Onderwerp: Technische vragen 
 
Geachte heer Hekman, beste Jelle, 
 
We hebben samen even overleg gevoerd over een aantal vragen die mijn fractie heeft naar 
aanleiding van agendapunt 15, aanvraag vangnetuitkering participatiestelsel, op de 
raadsvergadering op 10 juli aanstaande.  
Het is een feit dat ik als nieuw raadslid nog zoekende ben in de juiste procedures en daarbij 
heeft u mij geadviseerd om onze vragen alsnog schriftelijk in te dienen.  
Hoewel het onderwerp geagendeerd staat als hamerstuk, stel ik de beantwoording van de 
vragen die ik hieronder stel zeer op prijs.  
 
Met vriendelijke groet, 
Ed. Theunen 
Raadslid GroenLinks 
06-12632180 
 
 
Naar aanleiding van de aanvraag vangnetuitkering participatiestelsel 2017 heeft de 
GroenLinksfractie de volgende vragen: 
 
Vanaf dit jaar worden de kosten voor statushouders in het BUIG budget gecompenseerd (Zie 
DIVOSA bericht 1 juni). Dat is nog niet in de raadsvoorstel vermeld. 
1. Kan al een beeld van het effect hiervan worden gegeven, gezien de opmerking dat dit ook 

een groot deel van het toekomstig tekort bepaalt?  
 
Antwoord: 
De gevolgen hiervan worden niet eerder dan in september 2018 duidelijk. Zodra dit duidelijk 
is informeren we uw raad hierover. 
 
De analyse geeft aan dat er veel geïnvesteerd wordt in de kwaliteit van de organisatie en dat 
dit nodig is. Op pag 9 staat dat er achterstanden zijn onder het kopje loonkostensubsidie. De 
tekst eronder doet vermoeden dat diagnostisering van klanten en toetsing van aanvragen in de 
breedte grote achterstanden heeft opgelopen. 
2. Klopt deze veronderstelling en hoe groot zijn de achterstanden ?  
 
Antwoord:  
Inmiddels zijn alle aanvragen met betrekking tot loonkostensubsidie afgehandeld, er zijn geen 
overige achterstanden. Uitzondering hierop is de verwerking van recente uitstroom.  
 
3. Kunnen we, om een goed beeld te krijgen van efficiency en effectiviteit ook aantallen 

cliënten zien die gebruik maken van de beschikbare instrumenten. Het lijkt nu een 
opsomming aan mogelijkheden, maar wat wordt daadwerkelijk succesvol ingezet ?    

 
Antwoord: 
De belangrijkste instrumenten zijn op dit moment:  
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- Groepsbijeenkomsten: 40 klanten nemen deel aan dit traject. Het betreffen bijeenkomsten 
voor klanten die bijna klaar zijn om toe te treden tot de arbeidsmarkt. De bijeenkomsten 
zijn op 7 mei 2018 gestart, inmiddels zijn 10 klanten richting arbeid uitgestroomd. 
Aangezien deze bijeenkomsten met de overige klanten nog worden voortgezet is nog geen 
definitief resultaat te benoemen.  

- Loonkostensubsidie: er zijn 11 loonkostensubsidies verstrekt waarmee 11 personen aan het 
werk zijn gegaan. 

- Geïntegreerde Taal Trajecten: 11 jongeren nemen deel aan een MBO opleiding met extra 
taalondersteuning.  

 
Volgens de tabellen is de uitstroom in 2017 tegen de 250 mensen. Op pagina 9 onder e wordt 
als resultaat van de 'versnelde uitstroom' een uitstroom van 100 in 2018 verwacht.  
4. Moet dit als extra uitstroom gezien worden boven op het gerealiseerde ( en daarmee 

reëel te verwachten ) aantal van 250  
 
Antwoord:  
Het resultaat van de versnelde uitstroom moet inderdaad gezien worden als extra bovenop 
reguliere uitstroom naar arbeid. 
 
De totale gerealiseerde uitstroom in 2017 bestaat echter niet alleen uit uitstroom naar werk. Er 
zijn ook andere belangrijke redenen voor uitstroom uit de uitkering, zoals verhuizing en het 
bereiken van de AOW-leeftijd. Hierdoor is de verwachting voor 2018 niet één op één af te 
leiden uit de realisatie over 2017 (van 250). In 2017 zijn 86 klanten uitgestroomd naar werk. 
 
 
5. Is dit een realistisch aantal ?  
Vooralsnog gaan we ervan uit dat dit aantal behaald kan worden in 2018. 
 
6. Komt dit door het inlopen van achterstanden ?  
 
Antwoord: 
Deels. 
 
7. Hoe is situatie nu (Juli 2018) ?   
 
Antwoord:  
Tot 15 juli 2018 zijn 107 kanten uitgestroomd, waarvan 47 naar arbeid. 
De klanten die onlangs zijn uitgestroomd zijn nog niet in de cijfers opgenomen. 
 
 
 
Verzonden met Windows Mail 
  
 
 
DISCLAIMER: 
 
Deze e-mail is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n) en is vertrouwelijk. Indien deze 
e-mail per vergissing bij u terecht gekomen is, verzoeken wij u daarmee zorgvuldig om te 
gaan, ons daarover direct te informeren, de e-mail van uw computer te verwijderen en 



eventuele kopieën of uitdraaien daarvan te vernietigen. Aan de inhoud van de e-mail en 
verzonden bestanden kunnen geen rechten tegenover de gemeente of één van haar 
bestuursorganen worden ontleend. De Gemeente Stichtse Vecht verstuurt formele berichten 
(zoals een vergunning, een subsidiebesluit of een overeenkomst) schriftelijk en aanvaardt 
geen enkele aansprakelijkheid voor schade die voortvloeit uit onvolledige en/ of foutieve 
informatie in e-mailberichten. 
 
 
Outlook voor iOS downloaden 

https://aka.ms/o0ukef
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